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Protokół Nr XXV/VII/12 
z sesji Rady Miejskiej  Lądka-Zdroju 

z dnia 26 lipca 2012r. 
 
 
 
I/1. Sesję rozpoczęto o godz. 15.00, a zakończono o 15.50. Miejsce obrad: sala konferencyjna 
UMiG  Lądek-Zdrój. 
Obradom przewodniczył: Przewodniczący Rady Miejskiej- Janusz Sosna. 
 
I/2. Przewodniczący stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sali obrad na 14 radnych obecnych 13.  
 
I/3. Porządek obrad 
 

I. Część I. 
Sprawy proceduralne ( otwarcie obrad, stwierdzenie quorum)  
            Część II.  
1. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) statutu Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój, 
b) zmiany uchwały Nr VII/42/11 Rady Miejskiej w Lądku-Zdroju z dnia 24 lutego 2011 

r. w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Lądka-Zdroju z dnia 26 maja 2011r. w sprawie zmiany uchwały nr 
VII/42/11 Rady Miejskiej w Lądku-Zdroju z dnia 24 lutego 2011r. w sprawie 
przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Lądka Zdroju „ Nowy Zdrój obszar A-Stare Miasto” 

2. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Sosna zapytał czy są propozycje do porządku 
obrad. ZłoŜył Ŝyczenia imieninowe Pani Sekretarz i Radnemu Śliwowskiemu. 
 
Burmistrz Kazimierz Szkudlarek  powiedział, Ŝe nie ma przesunięcia terminu w WFOŚ. Jest 
umówiony na rozmowę telefoniczną, odnośnie sfinansowania zakupu wozu straŜackiego. 
 
Radny Leszek Pazdyk powiedział, Ŝe mają zagwarantowane 30 tysięcy zł z Lasów 
Państwowych. 
 
Burmistrz Kazimierz Szkudlarek  powiedział, Ŝe trwa spór sądowy z firmą Integer. Nasza 
kancelaria adwokacka,  która ma wywiad gospodarczy, poinformowała, Ŝe Integer złoŜył 
wniosek o upadłość. Syndyk będzie dalej prowadził rozliczenia firmy. Gmina Lądek jest na 
37 miejscu wierzycieli do zaspokojenia. Nie ma prawie szans na ich odzyskanie. Rozwiązanie 
tego sporu na naszą korzyść jest w stosunku 50:50. Mamy dobre zeznania świadków, ale 
zlecone przez nas ekspertyzy ( opinie) działają na naszą niekorzyść.  
 
Radna Mirosława Boduch powiedziała, Ŝe jeŜeli majątek spółki został wyprowadzony do 
innych spółek to moŜna złoŜyć skargę pauliańską. 
 



Ad.1.  Podjęcie uchwał: 
 
a)  w sprawie nadania statutu Urzędowi Miasta i Gminy Lądek-Zdrój 
 
Przewodniczący Komisji   Stanisław Skrobotun poinformował, Ŝe komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania przy 13 głosach „za” (jednogłośnie) Rada podjęła uchwałę nr 
XXV/158/12, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
b) w sprawie zmiany uchwały Nr VII/42/11 Rady Miejskiej w L ądku-Zdroju z dnia 24 
lutego 2011 r. w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Lądka-Zdroju z dnia 26 maja 2011r. w sprawie 
zmiany uchwały nr VII/42/11 Rady Miejskiej w Lądku-Zdroju z dnia 24 lutego 2011r. w 
sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Lądka Zdroju „ Nowy Zdrój obszar A-Stare Miasto” 
 
Przewodniczący Komisji   Stanisław Skrobotun poinformował, Ŝe komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania przy 13 głosach „za” (jednogłośnie) Rada podjęła uchwałę nr 
XXV/159/12, która stanowi załącznik do protokołu z sesji. 
 
 
Radny Stanisław Skrobotun przeczytał pismo od Radnego Kazimierza DroŜdŜa. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Sosna poinformował Radnych o pozytywnej opinii 
Agencji Oceny Technologii Medycznych odnośnie programu zdrowotnego dotyczącego HPV. 
 
Radny Leszek Pazdyk poinformował, iŜ na rynku dolnośląskim pojawiła się oferta firmy 
duńskiej odnośnie ratownictwa medycznego. Firma ta złoŜyła ofertę do NFZ na usługi 
ratownictwa medycznego z  2 ratownikami ( bez lekarza).  
 
Burmistrz Kazimierz Szkudlarek  powiedział, Ŝe przygotuje pełne rozeznanie na sierpniową 
sesję i przedstawi propozycje. Mówimy o kredycie 500 tysięcy złotych. 
Przewodniczący Janusz Sosna poinformował, Ŝe do sprawy powrócimy na sesji sierpniowej. 
 
Dyrektor CKiR Sebastian Łukasiewicz zaprosił na najbliŜsze imprezy gminne: Przylądek 
Muzyki oraz Festiwal Krystyna Jandy. 
 
Burmistrz Kazimierz Szkudlarek  wyjaśnił, Ŝe Lato Muzyczne zmieniło nazwę i formułę. 
Pan J. Woleński nie zgodził się, Ŝeby Lato Muzyczne trwało 2 tygodnie zamiast 3 tygodni. 
Wobec zmiany formuły moŜna będzie posłuchać róŜnego rodzaju muzykę od reggae, rock po 
muzykę klasyczną z recitalem G. Niemczuka. 
 
Radny Leszek Pazdyk zapytał o Giełdę Staroci. 
 
Burmistrz Kazimierz Szkudlarek  odpowiedział, Ŝe pomysłodawca J. Adamczyk postanowił 
przenieść Giełdę Staroci do części Zdrojowej pod Dom Zdrojowy. Uzgodniono z dyrektorem 



CKiR, iŜ teraz Giełdą Staroci będzie zajmowało się CKiR. Impreza ta będzie nosić nazwę 
Lądecki Jarmark Staroci. Opłatę będzie pobierało CKiR. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Sosna powiedział, Ŝe wszystko zaczęło się od p. 
Korobija, poniewaŜ przeszkadzało mu to, Ŝe wszystkie ławki w Rynku były zajęte i nie było 
gdzie usiąść. 
 
Radny Mirosław Wojczuk zapytał, czy termin będzie taki sam? 
 
Burmistrz Kazimierz Szkudlarek odpowiedział, Ŝe terminarz jest na cały rok i zapisane są 
juŜ terminy. 
 
Radny Leszek Pazdyk zgłosił, Ŝe w murze na wysokości ul. Słodowej 35 jest wyrwa w 
murze. 
 
Burmistrz Kazimierz Szkudlarek  powiedział, Ŝe zgłosimy to do RZGW. 
 
 
Ad.2. Zamknięcie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący ogłosił zamknięcie sesji. 
 
 
 
 
Protokołowała: 
w/z Iwona Busz-Dugiel 
 
 
 


